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دی��روزباس��لبریتيها،ام��روزعليه
سلبریتيها

فوتباليست ها و بازيگران تا همين چند ماه پيش كه دم انتخابات 
بود و محبوبيت شان به درد سبد رأي حسن روحاني مي خورد، 
محبوب رسانه هاي اصلاح طلب بودند؛ اما حالا كه سر سه برابري 
عوارض خروج از كشور در لايحه بودجه 97 از روحاني عصباني و 
از رأي او پشيمان هستند، رسانه هاي اصلاح طلب آنان را چگونه 

توصيف مي كنند؟
محمد امين قانعي راد، فعال اصلاح طلب و جامعه ش��ناس در 
مصاحبه اي با روزنامه آرمان در پاسخ به اين سؤال كه »نقش 
سلبريتي ها را در انتخابات ديگر كشورها نيز مي بينيم. تحليل 
شما در مورد مفيد بودن يا نبودن تأثيرگذاري آنان در عرصه 
سياست چيست؟« حضور سلبريتي ها در فضاي انتخاباتي را 
اينگونه توصيف مي كند: »نش��ان دهنده  اين است كه سامان 
سياسي كشور آن گونه كه بايد و شايد شكل نگرفته است.« او 
در ادامه صراحتاً حضور سلبريتي ها را نه از روي دانش بلكه به 
خاطر شهرتشان مي داند: »اتكا به سلبريتي ها شكل دفرمه شده 
اتكا به روشنفكران است كه در كشورهاي جهان شاهد هستيم 
و روشنفكران برجسته كه معمولاً تعدادشان هم معدود است و 
از نظر ظرفيت هاي فكري و هنري مورد قبول جامعه هستند، 
وارد چنين قضايايي مي ش��وند. اين افراد كساني هستند كه 
سال ها درعرصه سياست و جامعه براي مردم قلم زده و اثر هنري 
آفريده اند و به نحوي مرجعيت پيدا كرده اند. سلبريتي ها در ايران 

اما كساني هستند كه از شهرت بيشتر برخوردار هستند و اين 
شهرت لزوماً از ظرفيت و دانش عميق حكايت نمي كند بلكه از 

حضور روي صحنه نشئت گرفته است.«
استفاده انتخاباتي از هنرمندان در انتخابات تا حدي بود كه سيد 
رضا صالحي اميري، وزير وقت فرهنگ و ارشاد، پاي صندوق 
رأي انتخابات رياس��ت جمهوري ارديبهشت امسال، با لحني 
كنايه آميز به جناح رقيب گفت: »من به كانديداي عزيز رقيب 
پيام مي دهم اگر نياز به هنرمندان داشتي به من پيغام مي دادي 
من برايت مي فرس��تادم!« البته اين اظهارات صالحي اميري 

انتقاداتي را از ميان هنرمندان بلند كرد. 

محم��ودصادق��يدوبارهبهش��وراي
نگهباناعتقادپيداكرد!

محمود صادقي كه سه روز پيش با طعنه به نظارت استصوابي 
شوراي نگهبان، مجلس را عصاره فضائل شوراي نگهبان ناميده 
بود، اعلام كرد كه »اش��اره من به س��خن امام خميني بود كه 
خطاب به نمايندگان دوره اول مجلس گفتند: »ش��ما عصاره 
فضائل ملت هستيد«. وي ضمن اشاره به اينكه نظام قانونگذار 
كشور با ش��وراي نگهبان عجين شده اس��ت، عنوان داشت: 
»شوراي نگهبان بر انتخابات و مصوبات مجلس نظارت دارد و 

من به نظارت استصوابي اين شورا اعتقاد دارم.«
صادقي در ادامه گفت: »شوراي نگهبان زماني كه به تعبير امام 
راحل مصوبه اي را تصويب يا رد مي كند هيچ كس حق ندارد 

بگويد كه اين مصوبه اعتبار ندارد. اما تفس��يرهايي كه شوراي 
نگهبان كرده اس��ت گاهي موجب كاهش اختيارات مجلس 
شوراي اسلامي شده است.« صادقي سخنانش در مورد رئيس 
ديوان محاسبات را هم تصحيح كرد. اين البته اولين بار نيست كه 
محمود صادقي سخنان خودش را كه شتابزده و عصباني و از سر 
احساسات گفته شده، تصحيح مي كند. تهمت به يكي از مراجع 

تقليد و تصحيح آن هم مورد ديگري از اين دست بود. 

سياسيكاريسایتدولتدرانتشار
یكخبر

روز سه شنبه پايگاه اطلاع رسانه دولت در گزارشي خبر داده 
بود كه »»بر اس��اس بودجه 97 قيمت بنزين ليتري ۱۵۰۰ و 
گازوئيل ۴۰۰ تومان مي شود« كه اين خبر بازتاب گسترده اي در 
رسانه ها و فضاي مجازي پيدا كرد و حتي با مخالفت نمايندگان 
مجلس هم مواجه شد. پس از آن مس��ئولان دولت مجبور به 
واكنش و بعضاً تكذيب نهايي شدن قيمت ها شدند. آنگاه پايگاه 
اطلاع رساني دولت به متن خبرش دست برُد و شايد تحت فشار 
مسئولان دولت، آن بخش از خبر را كه از نهايي شدن قيمت هاي 
بنزين و گازوئيل حكايت داشت، اصلاح و عبارت »پيشنهاد« را 

جايگزين كرد. 
 جالب آنكه پايگاه اطلاع رساني دولت، در يك اقدام رياكارانه با 
ارائه توضيحاتي، خبرگزاري هايي را كه خبرش را بازنشر دادند، 

به خبرسازي و سوء برداشت متهم كرد. 

پنجه بر رخسار نظام 
آنچه روز يك شنبه گذشته از تريبون مجلس شوراي اسلامي و به بهانه 
مبارزه با فساد از سوي يكي از نمايندگان جبهه اصلاحات مطرح و با تخطئه 
اقدامات قانوني شوراي نگهبان، تصويري سياه از نظام اسلامي ترسيم شد، 
اگرچه ممكن است به دليل نوع انتخاب واژه با گذشته متفاوت باشد، اما 
با مروري بر روند تحولات گذشته سياسي كشور، صحنه هاي مشابهي را 
مي توان يافت كه هم حزبي هاي اين نماينده و با هدف فرافكني ناكارآمدي ها 
و ضعف هاي خود بر كشور و نظام تحميل كرده و در بزنگاه هايي كه بايد 
نسبت به نوع انتخاب ها و شعارهاي خود پاسخگو باشند، با حاشيه  سازي ها 
عملاً كشور را دچار چالش هايي مي كنند كه البته نفع آن را دشمنان بيروني 
مي برند كه همچون گرگ ها در كنار مرزهاي جغرافيايي و فكري انقلاب 
اسلامي به كمين نشسته و مترصدند شكست هاي خود از بازوان توانمند 

انقلاب در مرزهاي فراسرزميني را در داخل جبران كنند. 
بزرگنمايي فساد در كش��ور و القاي ناتواني مجلس در مبارزه با آن تحت 
عنوان اينكه مجلس »عصاره ش��وراي نگهبان اس��ت« نه عصاره فضائل 
ملت، روي ديگر تقابل با ساز و كارهاي نظام اس��لامي است كه از همان 
زمان دولت اصلاحات و در مقاطع مختلف و با فراز و نشيب هاي متفاوت 
ادامه داشته است، اما نكته مهم درك ريشه ها و مباني طرح اين مواضع در 

شرايط كنوني است:
۱ � سياه نمايي و آلوده و فاسد نشان دادن همه قوا در شرايطي است كه اين 
روزها اهتمام دستگاه قضا در مبارزه با مفاسد اقتصادي فرصت طلبان و بعضاً 
نفوذي ها و وابستگان دولت هاي لاحق و سابق تمام اعوان و انصار آنها را به 
تكاپو وا داشته و بيشترين هجمه ها را نثار دستگاه قضايي كرده است و اين 
در حالي است كه اين جماعت مدعي مقابله با فساد نه تنها به حمايت از قوه 
قضائيه برنخاسته بلكه با حاشيه سازي ها و زمينه سازي ها از سنگ اندازي 

در اين مسير نيز ابايي ندارند.
2 � ارائه تصويري سياه از نظام كه متأسفانه رسانه هاي اين جريان سياسي 
يد طولايي در آن دارند، در ش��رايطي صورت مي گيرد كه در عرصه هاي 
منطقه اي و بين المللي نظام اس��لامي به دليل ايستادگي در مقابل نظام 
سلطه و پيشبرد اهداف انقلاب در عرصه منطقه اي و جهاني در اوج اقتدار 
به س��ر برده و حوزه نفوذ آن كه محصول پايداري ملت در برابر فشارها و 
تحريم ها، ايثارگري ها و مجاهدت هاي رزمندگان مدافع حرم و هدايت هاي 
حكيمانه مقام معظم رهبري اس��ت، تا هزاران كيلومتر دورتر گسترش 
يافته است. طرح مواضع اينگونه توسط سرخط هاي جريان اصلاحات و 
رس��انه هاي آنها، در واقع مطلوب ترين صحنه اي است كه دشمنان نظام 
براي القاي يك چهره ناكارآمد و چالشي از شرايط دروني كشور، نيازمند 
آن هستند كه اگر در خوش بينانه  ترين حالت  محصول »نفوذ« ندانيم، بايد 

ناشي از عدم بصيرت و درك شرايط خطير كشور دانست.
3 � طرح بودجه سال ۱397 كه اعتراضات جدي هواداران و حاميان دولت و 
جريان اصلاحات را به دنبال داشته كه حتي به شكل گيري »هشتك« هاي 
گسترده »پشيمانم« تبديل شده اس��ت، جلوه ای از ناكارآمدي جريان 
حاكم و نماد ناكارآمدي مديراني اس��ت كه در خوش بينانه ترين حالت 
به جاي تصدي مس��ئوليت هاي اجرايي بايد در اتاق هاي فكر براي طرح 
و نظر بنشينند و نه اينكه به نماد ناكارآمدي نظامي تبديل شوند كه در 
عرصه هايي كه به تفكر انقلابي و جهادي اعتماد ك��رده، در عرصه اجرا و 
عمل قابليت خود را ثابت كرده اس��ت، بديهي است كه در اين شرايط به 
جاي پاسخگويي به شعارها و وعده هاي انتخاباتي كه اين روزها به مظهر 
بذله گويي در فضاي مجازي تبديل شده است، جريان ها و طيف هايي كه 
بايد پاسخگو باشند، حاشيه سازي را ترجيح داده و شوراي نگهبان را مقصر 

ناكارآمدي قلمداد كنند. 
۴ � تأثير مس��تقيم اين گونه مواضع و حاشيه سازي ها ايجاد چالش هاي 
فكري و ذهني براي توده هاي مردم اس��ت كه در عين اعتماد به شعارها 
و وعده ه��ا، كارآمدي و عزت نظام را آرزو داش��ته و افق فك��ري خود را با 
آرمان هاي بلند نظام تنظيم كرده اند، در اين شرايط مي توان نگراني هاي 
آنها را از اين حاشيه سازي ها و فرافكني ها درك كرد و به آنها حق داد كه 
سؤال كنند كه دولتمردان را چه مي شود؟ و چرا كساني كه براي رسيدن 
به قدرت حاضر شدند تمام گذشته نظام را مشحون از اعدام و گردن زدن و 
... جلوه دهند، حال كه زمان كار و عمل فرا رسيده، اينگونه پنجه در چهره 

نظام مي كشند. 
۵ � طرح اينگونه مواضع البته دش��منان نظام را اميدوار مي كند چرا كه 
امريكايي ها و ديگر دشمنان نظام اسلامي در پس همه فشارها و تحريم ها 
و تهديدها، براي بازگشت سلطه و به زانو در آوردن نظام، چشم به درون 
دوخته اند و براي تغيير نظام، به عناصر داخلي اميد بس��ته اند. بي دليل 
نيست كه اين روزها تيترهاي يأس آور و مطالب منفي روزنامه هاي جريان 
اصلاحات به تيتر اول رسانه هاي بيگانه تبديل شده و آنان را به افزايش فشار 

براي تسليم و مقابله با نفوذ ايران اميدوار مي كند. 
6 � اما بديهي است كه به رغم همه اينها، دشمن تمام توان خود را بر مهار 
نفوذ انقلاب متمركز كرده است، عرصه اي كه رهبر معظم انقلاب در ديدار 
مسئولان نظام و شركت كنندگان در كنفرانس وحدت در روز تولد پيامبر 
گرامي اسلام به درستي آن را تصوير كردند، آنگاه كه فرمودند: ملت ايران 
با شجاعت خود، با ايمان خود، با بصيرت خود، با استقامت خود توانسته 
است راه هاي دشوار را طي كند و از بسياري از گردنه هاي سخت عبور كند، 
همه بدانند، دوستان ما در سراسر دنيا بدانند، دشمنان ما هم بدانند، در 
طول اين راه هايي كه ما رفتيم، در طول اين 38 سال بعد از پيروزي انقلاب، 
مشكلاتي وجود داش��ته اس��ت كه ملت ها را از پاي مي انداخته]اما[ اين 
مشكلات نتوانسته است ملت ايران را از پاي بيندازد؛ و آنچه بعد از اين در 
مقابل ما مشكل ايجاد كنند، قطعاً از مشكلات قبلي ما كمتر و كوچك تر 
است و توانايي و قدرت ايران براي مواجهه با مشكلات از گذشته به مراتب 
بيشتر است. ما مشكلات را شكست خواهيم داد، به توفيق الهي؛ دشمن 
نمي تواند ملت ايران را به شكست بكشاند و به عقب نشيني وادار كند، و ما 
خواهيم توانست ان شاءالله بر همه مشكلات فائق بياييم و عزت اسلامي را 
به همه ملت هاي مسلمان نشان بدهيم و پرچم عزت اسلام را ان شاءالله از 

آنچه هست، بلندتر و سربلندتر كنيم.

 رئيس دفتر فرمانده كل قوا: 
بايد بر دشمن تهاجم اطلاعاتي هم داشته باشيم

بايد ضمن ش�ناخت ماهيت دشمن و اش�راف اطلاعاتي، بر اساس 
آن برنام�ه ري�زي كنيم و تهاج�م اطلاعاتي هم داش�ته باش�يم. 
به گزارش فارس، سردار محمد شيرازي، رئيس دفتر فرماندهي معظم 
كل قوا روز گذش��ته در همايش فرماندهان ارتش طي سخناني اظهار 
داشت: اين همايش در راستاي اجرايي كردن تدابير حضرت آقا مبني 
بر چابك سازي ارتش است. وي با اشاره به تدابير فرمانده معظم كل قوا 
افزود: اين روحيه نشاط و انگيزه اي كه در ارتش ايجاد شده يك وضعيت 
نو و حركت رو به جلويي اس��ت و اميدواريم اين حركت انقلابي روز به 
روز بيشتر شود. شيرازي با بيان اينكه هم انديشي، حركت انقلابي و به 
كارگيري افكار خوب از عوامل زنده ماندن روند رو به جلو در ارتش است، 
تصريح كرد: روند كلي پيشرفت در ارتش مسير خوبي را طي كرده و رشد 
قابل توجهي داشته اس��ت و اين حركت با وجود افراد شايسته انقلابي 
و خوش فكر رونق بيشتري هم خواهد گرفت. وي كلمه طيبه را مدال 
زيباي حضرت آقا به ارتش دانس��ت و تصريح كرد: شرايط امروز ارتش 
بسيار هموارتر و رو به رشد است و توانمندي هاي آن بيش از پيش خود 
را نشان مي دهد.   شيرازي در پايان نگاه به تهديدات و آمادگي بر اساس 
آن را از محورهاي مورد تأكيد مقام معظم رهبري دانست و خاطرنشان 
كرد: ما بايد ضمن شناخت ماهيت دشمن و اشراف اطلاعاتي، بر اساس 

آن برنامه ريزي كرده و تهاجم اطلاعاتي هم داشته باشيم. 

وزير سابق اطلاعات: 

تحريم هاي اقتصادي امروز نتيجه فتنه 88 است

تحريم ه�اي اقتصادي ام�روز نتيج�ه فتنه 
88 اس�ت و باي�د از حوادث گذش�ته درس 
گرف�ت. اي�ن مطل�ب را حجت الاس�لام 
حيدر مصلح�ي وزير س�ابق اطلاع�ات روز 
گذش�ته و در جلس�ه بازخواني فتن�ه 88 و 
حماس�ه 9 دي در خرم آب�اد عن�وان كرد و 
اف�زود: فتنه س�ال 88 يك حادث�ه عادي و 
معمولي نبود، بلكه حادثه اي در حد و اندازه 
براندازي نظام جمهوري اس�لامي ايران بود. 
به گزارش فارس،  حجت الاسلام مصلحی گفت: 
در اسلام توجه و برگشت به تاريخ جايگاه بلندي 
دارد و از اين رو قرآن توجه ويژه اي به اين موضوع 
داشته و با وجود گذشت يك هزار و ۴۰۰ سال از 
آغاز اسلام، بشر هنوز به تمدن اسلامي با تمام 
موانع پيش  رو نرسيده است. وزير سابق اطلاعات 
با بيان اينكه خداوند متعال در قرآن كريم و در 
س��وره يوس��ف به بيش از ۱۴۰ نكته فرهنگي، 
اجتماعي، اقتصادي، سياسي اشاره كرده است، 
افزود: حتي موضوع اقتص��اد مقاومتي كه مقام 
معظم رهبري فرمودند نيز در سوره يوسف نيز 

آمده است. 
      اقتصاد مقاومتي را به بازي گرفته اند!

وي تصريح كرد: وظيفه رهبري تبيين و تدوين 
سياست هاي كلي نظام اس��ت و ايشان در هيچ 
محوري به مسائل بي توجه نبودند اما آيا امروز 
برخي با اين سياست ها و اقتصاد مقاومتي بازي 
نمي كنند؟ مصلحي اف��زود: آيا وضعيت قاچاق 
متناسب با اقتصاد مقاومتي است؟ آيا قاچاقي كه 
از مرز هاي روشن به كشور ورود مي كند با مقابله 

با تحريم ها س��ازگار است؟ وزير سابق اطلاعات 
يادآور ش��د: بحث اقتصاد مقاومتي كه رهبري 
براي مقابله با توطئه هاي سه سرويس اطلاعاتي 
بيگان��ه تدوين كردن��د، تنها راه مقابله اس��ت. 
مصلحي يادآور شد: امروز طراحي دشمنان تنها 
در عرصه اقتصادي است و تنها راه متوقف كردن 
اي��ران را مقابله اقتصادي مي دانن��د و روي اين 
مسئله سرمايه گذاري كرده اند و متأسفانه عوامل 

داخلي نيز با آنها همكاري مي كنند. 
     برخي دنبال ايجاد فضاي اشرافي هستند

وزير س��ابق اطلاعات با طرح اين سوال كه اگر 
تحري��م هس��تيم و نمي تواني��م كارخانه هاي 
تعطيل ش��ده را احيا كنيم پس سرمايه ورودي 
ماشين هاي آخرين مدل كه در چهار سال اخير 
وارد كشور شده است از كجا مي آيد؟ خاطرنشان 
كرد: اگر تحريم هس��تيم ماشين ها چگونه وارد 
كشور مي شوند و آيا با ريال آمده يا دلار جابه جا 

شده است. 
وي تصريح كرد: امروز برخي افراد در كشور به 
دنبال ايجاد فضاي اشرافي و نظام سرمايه داري 
هستند، افزود: اين افراد به دنبال اين هستند كه 
در كشور افراد گرسنه وجود داشته باشد، بايد 
به آنها گفت تا زماني  كه به نظام سرمايه داري 
و درآم��د ميليوني خود مي رس��يد وقتي براي 
مديريت كش��ور نداريد. مصلحي اف��زود: چرا 
اين پول ها براي مواد اولي��ه كارخانه ها به كار 
برده نمي شود و هر سال به آمار بيكاران اضافه 
مي شود و اين مس��ائل نياز به تجزيه  و تحليل 

بيشتر دارد. 

وزير س��ابق اطلاعات تحريم هاي س��نگيني را 
كه در رابطه ب��ا انقلاب توس��ط امريكا طراحي 
ش��د مربوط به بهمن 88 دانس��ت و بيان كرد: 
زماني كه عوامل استكبار در داخل كشور براي 
نتيجه رس��اندن فتنه با شكس��ت مواجه شدند 
اطلاعاتي جمع آوري كردن��د و نتيجه گرفتند 
كه اگر بخواهند تحريم ها در مورد ايران جوابگو 

باشد بايد از راه تحريم اقتصادي وارد شوند. 
     فتنه   88 هيچ تفاوتي با فتنه جمل نداشت 

مصلحي ادامه داد: تاريخ براي عبرت اس��ت و اين 
عبرت بيشتر به شخصيت ها، نخبه ها و مسئولان 
برمي گردد، در تاريخ شخصيتي به نام زبير داريم 
كه در زمان پيامب��ر در تمام جنگ ه��اي پيامبر 
پيش قدم شده و لقب سيف الدين را به خود گرفته 
است. مصلحي گفت: بعد از رحلت پيامبر، علي )ع( 
كنار زده شد و تنها سه نفر پاي اميرالمومنين )ع( 
ماندند كه زبير يكي از اين افراد بود و تنها كس��ي 

كه در دفاع از علي )ع( شمش��ير كش��يد همين 
زبير ب��ود. وي با بي��ان اينكه پ��س از به حكومت 
رس��يدن حضرت علي)ع( زبير به دنبال تقس��يم 
مس��ئوليت  ها و بيت المال بود، يادآور شد: زماني 
كه حضرت علي)ع( را همگام با خود نديد، همراه 
طلحه و عايشه مقابل اميرالمومنين )ع( فتنه را راه 
انداختند و از اين منظر مي توان گفت فتنه جمل 
هيچ تفاوتي با فتنه 88 ندارد. وي ادامه داد: آخرين 
اقدام رهبر در فتنه 88 دعوت از يكي از سران فتنه 
بود كه بيش از يك ساعت با او اتمام حجت كردند، 
او نيز همه استدلال هاي رهبري را پذيرفت اما به 

محض خروج، آقازاده وي اجازه پذيرش نداد. 
     دوگانه جنگ و صلح، طراحي دشمن در 

انتخابات 96 بود
مصلحي با بيان اينكه نفوذ هميشه دست خود 
را رو نمي كند، بيان كرد: آيا پذيرش اينكه وزير 
امور خارجه انگليس براي آزادي دو جاس��وس 
به اي��ران آم��د س��اده انگارانه نيس��ت ؟ آنها در 
قس��مت هاي مختلف كشور جاس��وس دارند و 
ساده انگارانه است فكر كنيم كه ندارند و حضور 
آنها تنه��ا به اين دليل بود ك��ه بگويند ما هواي 
جاس��وس هايمان را داريم و به وقت لازم از آنها 
حمايت مي كنيم. وي افزود: بخشي از نخبگان 
در كشور با درهم و دينار روحيه انقلابي خود را از 
دست داده اند و دشمن نفوذ را دقيقاً براي همين 
مي خواهد كه نخبگان را در معادلات سياس��ي 

دچار اشتباه محاسباتي كند. 
وزير س��ابق اطلاعات با بيان اينكه دش��من در 
س��ه عرصه مردم، مس��ئولان و نخبگان ابزاري 
براي استفاده دارد، بيان كرد: نخستين ابزاري 
كه دش��من به كار مي برد تهديد و ترس است و 
اين در شب مذاكرات ظريف مشاهده شد جايي 
كه اوباما گزينه نظامي را در آن شب مطرح كرد 
و قصد القاي ترس به تي��م مذاكره كننده ايران 
را داش��ت. مصلحي افزود: در انتخابات امسال 
فضايي كه دشمن طراحي كرد و عوامل داخلي 
در راستاي آن حركت مي كردند دوقطبي جنگ 
و صلح بود و متناسب با وضعيت هر استاني اين 
مسئله را بومي سازي كرده بودند. وي اظهار كرد: 
اقدام بعدي القاي ي��أس و روحيه ما نمي توانيم 
بود. وزير س��ابق اطلاعات تصريح ك��رد: امروز 
در كشور وقتي مي گوييم فضاي علمي قابليت 
پيشرفت دارد متأس��فانه برخي افراد حاضر به 

قبول اين موضوع نيستند. 

حجت الاسلام سالك: 
جامعه روحانيت با حاميان فتنه گفت وگو نمي كند

عض�و ش�وراي مرك�زي جامع�ه روحاني�ت مب�ارز گف�ت ك�ه اين 
تش�كل از گفت وگو با گروه ه�اي حامي فتن�ه اس�تقبال نمي كند. 
حجت الاسلام احمد سالك، عضو شوراي مركزي جامعه روحانيت مبارز 
در گفت وگو با تسنيم با اشاره به طرح برخي رس��انه ها براي گفت وگوي 
بين جامعتين و مجمع روحانيون مبارز، گفت: جامعه روحانيت مبارز، يك 
تشكل انقلابي است و تنها با گروه هايي گفت وگو مي كند كه در چارچوب 
نظام اسلامي و قانون اساسي باشند. وي با بيان اينكه مسئله فتنه 88 قابل 
فراموشي نيست و فراموش كردن فتنه 88 خيانت به مردم است، گفت: ما 
فراموش نكرده ايم كه برخي در فتنه 88 براي سرنگوني نظام و مقابله با رأي 
و حقوق مردم دست به هر اقدامي زدند و موردحمايت دشمنان ملت ايران 
قرار گرفتند؛ تاريخ فراموش نخواهد كرد كه برخي گروه هاي داخلي دعوت 
به آشوب عليه نظام و مردم كرد و كشور را چندين ماه در فتنه گرفتار كردند. 
سالك گفت: ما هيچ گفت وگويي با كساني كه از كودتاي سال 88 حمايت 
كردند نداشته و نداريم و گفت وگو با فتنه گران و كودتاگران سال 88 توهين 
به مردم و اساس انقلاب اسلامي است؛ متأسفانه هنوز برخي كساني كه از 
فتنه حمايت كردند از مردم و نظام اسلامي عذرخواهي نكرده اند و اينها بايد 
توبه كنند و توضيح بدهند كه چرا در فتنه 88، عليه مردم و نظام اسلامي 

اقدام كردند. 

با موافقت نمايندگان صورت گرفت
تصويب تشكيل ديوان اصل 90 قانون اساسي

نماين�دگان مجل�س ب�راي س�امان دادن و كارآم�دي مجل�س 
در رس�يدگي ب�ه ش�كايات از ط�رز كارق�وا ي س�ه گان�ه ب�ا 
ايج�اد »دي�وان اص�ل 9۰ قان�ون اساس�ي« موافق�ت كردن�د. 
بر اين اساس نمايندگان در نشست علني ديروز مجلس شوراي اسلامي در 
بررس��ي ماده ۱۴ آيين نامه داخلي مجلس با اين ماده واحده با ۱۴9 رأي 
موافق، ۴۰ رأي مخالف و 3 رأي ممتنع از مجم��وع 22۰ نماينده حاضر 
در نشست موافقت كردند كه بر اين اساس ديوان اصل 9۰ قانون اساسي 
تشكيل مي شود. بر اساس اين گزارش ماده ۴8 آيين نامه داخلي مجلس به 
اين شرح تغيير كرد و اصلاح شد: در اجراي اصل 9۰ قانون اساسي به منظور 
سامان دادن و كارآمدي مجلس و نمايندگان در رسيدگي به شكايات از طرز 
كار مجلس يا قوه مجريه يا قوه قضائيه، تشكيلاتي تحت عنوان ديوان اصل 
نودم )9۰( قانون اساسي ايجاد مي شود. اساسنامه و تشكيلات اين ديوان 
حداكثر ظرف مدت دو ماه از تاريخ تصويب اين قانون توسط هيئت رئيسه 
تهيه و به تصويب كميسيون تدوين آيين نامه داخلي مي رسد. كليه قوانين و 
مقررات مرتبط با كميسيون اصل نودم )9۰( قانون اساسي و وظايف مصرح 

در آن به قوت خود باقي است. 
 

مشاورعالي نماينده ولي فقيه در سپاه: 
سازشكاران از دشمن خواندن امريكا ناراحتند

ع�ده اي ك�ه ب�ه دنب�ال س�ازش ب�ا غ�رب و س�ازش ب�ا امري�كا 
هس�تند تص�ور مي كنن�د مي ت�وان ب�ه روزي رس�يد ك�ه 
پدي�ده اي ب�ه ن�ام دش�من نداش�ته باش�يم، بنابراي�ن وقت�ي از 
امريكا ب�ا نام دش�من ي�اد مي ش�ود خاطرش�ان مك�در مي گردد. 
سردار يدالله جواني، مشاورعالي نماينده ولي فقيه در سپاه در گفت و گو با 
خبرگزاري بسيج با اشاره به ناراحتي برخي افراد از بردن و بازگوكردن نام 
دشمن عنوان كرد: وقتي كه عده اي به دنبال سازش با غرب و سازش با امريكا 
هستند تصور مي كنند مي توان به روزي رسيد كه پديده اي به نام دشمن 
نداشته باشيم، بنابراين وقتي از امريكا با نام دشمن ياد و بحث دشمن شناسي 
و هوشمند بودن در مقابل دشمن مطرح مي شود خاطرشان مكدر مي گردد، 
گويا خيلي دوست دارند اساساً از كلمه دشمن استفاده نشود يعني در واقع 
به نوعي به دنبال پاك كردن صورت مسئله هستند چراكه تصور مي كنند 
روزي مي توان با امريكايي ها كنار آمد و يك همزيستي مسالمت آميز داشت 

و با آنها در تعامل بود. 
مشاورعالي نماينده ولي فقيه در سپاه با بيان اينكه دشمن اصلي انقلاب 
اسلامي و جمهوري اس��لامي؛ امريكا، رژيم صهيونيستي و متحد آنها در 
منطقه آل سعود است كه جريان تكفيري و وهابي است مطرح كرد: واقعيت 
اين اس��ت كه در مقابل جبهه حق، همواره جبهه باطل ق��رار دارد و ملت 
ايران كه پرچم اسلام را به اهتزاز درآورده و به دنبال دفاع از ارزش ها، دفاع 
از ملت هاي مظلوم و آزادي بخش و كمك به مستضعفين جهان است؛ به 
خودي خود ظالمين و ستمگران، دشمن اين جبهه و حركت و اين انقلاب 
خواهد بود. كارشناس مسائل سياسي با بيان اينكه در مقابل استكبار يا بايد 
س��لطه او را پذيرفت و به قيموميت آن درآمد، يا اينكه براي حفظ عزت، 
استقلال، سرافرازي و سربلندي و پيشرفت در مقابل او ايستاد گفت: امريكا 
دشمن است چرا كه با آن فضيلت هايي كه ملت ايران به دنبال آن است اعم 
از استقلال، آزادي، عزت، پيشرفت و اعتلاي نظام دشمني دارد و مخالفت 
مي كند و متأسفانه آن كساني كه غر بگرا هستند و زيرسلطه امريكا قرار 
گرفتند و برايشان مسئله اي نيست، از بردن نام دشمن ناراحت هستند اما 
اينجا ملت ما راه خود را انتخاب كرده و امريكا را دشمن خود مي بيند و در 
مقابل آن هم مي ايستد و قطعاً با ثبات ايستادگي و با ثبات قدم آينده از آن 

ملت ايران خواهد بود. 

جانشين وزير دفاع: 
نظاميان امريكايي و اسرائيلي
 دچار مشكلات رواني هستند

بزرگ ترين نقطه ضعف دش�من، نيروي انس�اني است كه براساس 
اطلاعات به دس�ت آمده، تعداد نظاميان امريكايي و اسرائيلي كه 
دچار مشكلات روحي و رواني هستند سرسام آور است، به طوري كه 
دغدغه ها و نگراني هاي جدي براي مسئولان امر ايجاد كرده است. 
به گزارش فارس، سردار سرتيپ پاسدار قاسم تقي زاده، جانشين وزير دفاع 
و پشتيباني نيروهاي مسلح طي سخناني در دومين همايش قرآن و نماز 
وزارت دفاع با بيان اينكه حضور روحانيون در جمع كاركنان جهادي، متدين 
و متخصص وزارت دفاع سبب عزت و افزايش روحيه خدمتي آنان مي شود، 
افزود: امروز وضعيت معنوي وزارت دفاع در سطح بسيار مطلوبي قرار دارد. 
جانش��ين وزير دفاع در ادامه با بيان اينكه رفتار، كردار، عملكرد و گفتار 
دشمنان در ابعاد سخت افزار، نرم افزار، سازمان افزار و مغزافزار به طور جدي 
مورد رصد قرار مي گيرد، تصريح كرد: در وزارت دفاع شناخت نقاط ضعف 
و آسيب هاي تكنولوژي و تاكتيكي دشمنان را پيگيريم و بايستي همواره و 
همه روزه اين موارد را زير نظر داشته باشيم. تقي زاده با بيان اينكه به نقاط 
ضعف و آسيب هاي دشمن در منطقه به طور نسبي آگاهي داريم، تأكيد 
كرد: امروز متخصصان صنعت دفاع��ي در حوزه نوآوري و تكنولوژي هاي 
مورد نياز حوزه ه��اي هوايي، زمين��ي، دريايي و ... مطالعات گس��ترده و 
نظام مند خوبي داشته اند. وي با بيان اينكه در برابر دشمنان همواره بايد 
محكم بايستيم، خاطرنشان كرد: امروز، بزرگ ترين موفقيت و دستاورد 
وزارت دفاع بهره مندي از كاركنان متعهد، متخصص، جهادي، انقلابي با 
تفكر بسيجي است كه بالغ بر ۱۰ هزار نفر از كاركنان و خانواده آنان در حال 
آموزش و حفظ قرآن كريم هستند. جانشين وزير دفاع با بيان اينكه داشتن 
چنين نيروهايي در سطح وزارت دفاع برتري محض در حوزه نرم افزاري 
براي مقابله با دشمنان است، تأكيد كرد: بزرگ ترين نقطه ضعف دشمن، 
نيروي انساني است كه براس��اس اطلاعات به دست آمده، تعداد نظاميان 
امريكايي و اسرائيلي كه دچار مشكلات روحي و رواني هستند سرسام آور 
است به طوري كه دغدغه  ها و نگراني هاي جدي براي مسئولان امر ايجاد 

كرده است. 

عباس حاجي نجاري 

    خبر یک     

سخنگوي دولت: آقاي دادستان! به مفسدان و قاچاقچيان امان ندهيد
س�خنگوي دول�ت از دادس�تان كل كش�ور 
خواس�ت، به كس�اني كه در فس�اد و قاچاق 
دس�ت دارند، يك لحظ�ه هم ام�ان ندهند 
و تح�ت تعقي�ب قضاي�ي ق�رار دهن�د. 
به گزارش ايس��نا، محمدباقر نوبخت در حاشيه 
جلس��ه هيئت دولت در جمع خبرن��گاران در 
واكنش به سخنان دادس��تان كل كشور مبني 
بر اينكه فرزندان مقامات در فساد و قاچاق فعال 
هستند، گفت: ما ناراحتيم كه چرا چنين سخني 
از سوي دادستان كل كشور در رسانه ها مطرح 
مي شود، هركس را كه در فساد نقش دارد و در 
قاچاق دس��ت دارد بايد قوه قضائي��ه با توانايي 
كه دارد، دس��تگير كند يا مورد بازخواست قرار 
دهد، اينكه چنين حرفي به صورت كلي از سوي 

دادستان مطرح شود، همه مس��ئولان را در بر 
مي گيرد و چنين سخن گفتني در شأن دادستان 
كل كشور نيس��ت. وي ادامه داد: دادستان كل 
كشور كه بايد درباره مبارزه با قاچاق اقدام عملي 
كند، اعلام كرده كه برخي مقامات به جاي اينكه 
دلس��وزانه با قاچاق مبارزه كنند، خودش��ان يا 
فرزندانشان در اين امر سهم دارند و چطور انتظار 
داريد اين مبارزه به نتيجه برس��د؟ پاسخ ما اين 
اس��ت كه ما هم همين انتظار داريم؛ اين سخن 
در فضاي مجازي نبود بلكه توس��ط دادس��تان 
كل كشور مطرح ش��د كه قدرت قضايي دارد و 
انتظار اس��ت به جاي حرف يك لحظه هم امان 
ندهند و اقدامات قضايي كنند چون هر اتفاقي 
بيفتد همه مقامات س��ه قوه در مظان اين اتهام 

قرار مي گيرند. از مس��ئولان قوه قضائيه تقاضا 
دارم به س��متي بروند كه اين جرم را در كساني 

جست وجو كنند كه انجام داده اند. 
سخنگوي دولت همچنين با بيان اينكه سياست 
عمومي بودجه اهدافي را براي سال آينده دنبال 
مي كند، گفت: مهار تورم، ايجاد اشتغال و توليد 
و كاهش فقر مطلق را پيگي��ري مي كنيم و در 
سال گذشته هم همين روند را دنبال مي كرديم 
و براي واحدهاي بخش خصوصي هم پرداخت 
وام انجام مي ش��د و نتيجه و آثارش را هم براي 
رش��د اقتصادي در نيمه اول امس��ال مشاهده 
كرديم كه به ش��ش و نيم تا 7 درصد رس��يد و 
امسال هم مصمم هستيم رقم ۱7 هزار ميليارد 
تومان را به 7۵ هزار ميليارد تومان افزايش دهيم 

و در توليد و اش��تغال آن را ب��ه كار گيريم. وي 
تأكيد كرد: مردم بايد بدانند كه دولت تحت هيچ 
شرايطي حاضر نيست كه كالايي را گران كند و 
مسئله افزايش اش��تغال و مقابله با فقر مطلق را 
پيگيري مي كند. براي كاهش فقر دولت به هيچ 
وجه ريالي را از پرداخت ياران��ه نمي خواهد به 
خزانه واريز كند، س��ال آينده هم تمام يارانه اي 
را كه مي گيريم به جامعه ب��از مي گردانيم تا به 
دست مستمندان برسد و ما تحت هيچ شرايطي 
راضي نمي ش��ويم كه مردم از ما ناراضي شوند، 
بلكه مي خواهيم اين يارانه اي را كه براي برخي 
از دهك ها ممكن است كمتر از خط واريز فعلي 
شود براي حركت در مسير عدالت به نيازمندان 

برسانيم. 

زماني كه عوامل استكبار در داخل 
كشور براي به نتيجه رساندن فتنه 
با شكس�ت مواجه شدند اطلاعاتي 
جمع آوري كردند و نتيجه گرفتند 
ك�ه اگ�ر بخواهن�د تحريم ه�ا در 
مورد اي�ران جوابگو باش�د بايد از 
راه تحري�م اقتصادي وارد ش�وند

در انتخاب�ات امس�ال فضاي�ي كه 
دشمن طراحي كرد و عوامل داخلي 
در راس�تاي آن حرك�ت مي كردند 
دوقطب�ي جن�گ و صل�ح ب�ود و 
متناسب با وضعيت هر استاني اين 
مسئله را بومي س�ازي كرده بودند


